
Zápis č. 1/2019 ze schůze sportovní komise 

 

Dne: 15.1. 2019 v 18.00 hodin 

 

Přítomni: 

členové:  JUDr. Josef Moravec 

                Tomáš Sazima 

  Radek Hemelík 

  Ing. Petr Provazník 

                        Jaromír Voříšek 

  Mgr. Jindřich Vašíček 

Omluven:  

 

Hosté:   

    

Schůzi zahájil předseda Tomáš Sazima a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání 

bude:  

 

• Vyhodnocení činnosti   správce sportovních areálů 

• Výstavba chodníku podél antukového hřiště   

• Světla - sokolovna 

 

 

1. Vyhodnocení činnosti správce sportovních areálů 
 

Tomáš Sazima úvodem podrobně zhodnotil dosavadní práci a činnost správce a jeho zástupce za 

uplynulý rok 2018. Dále se k tomuto bodu vyjádřil pan Petr Provazník jako předseda Sokola. 

Komise se shodla, že v uplynulém roce nebyly zjištěny žádné nedostatky v pracovní činnosti jak 

správce, tak i jeho zástupce. 

  

 

2. Výstavba chodníku podél antukového hřiště    
 

Tomáš Sazima seznámil sportovní komisi s plánovanou opravou chodníku mezi fotbalovým hřištěm 

a antukovým hřištěm. Důvodem je nevyhovující stav povrchu. Dále s touto rekonstrukcí povrchu by 

se dodělalo zároveň i osvětlení, jelikož v nočních hodinách zde není téměř vůbec vidět. Sportovní 

komise byla seznámená s tím, že materiál bude zajišťovat město a na realizaci této přestavby se 

budou podílet členové všech oddílů, kteří využívají areál na antukovém hřišti. 

Dále se sportovní komise dohodla, že by bylo potřeba, aby tento projekt byl organizačně zajištěn. 

(náš návrh je pan Jaromír Voříšek spolu s městem Borohrádek). Ty budou pak včas informovat 

jednotlivé oddíly s případnými pracemi. 

 

 

3. Světla - sokolovna 
 

Na závěr první schůze sportovní komise v tomto roce jsme si nechali otázku spokojenosti s novým 

osvětlením v sokolovně. Většina oddílů má problém s příliš oslňujicím světlem při sportování. 

Sportovní komise se shodla, že by bylo dobré oslovit firmu, která osvětlení realizovala ( případně i 

jiné firmy) a zjistit možnost opravy, případně nějakého přistínění stávajícího světla. 

 

 

Zapsal: 

_________________________________________ 

Tomáš Sazima - předseda sportovní komise 


